

尊貴的客戶:

# 有關 tiramisu 信用卡升級至全新建行(亞洲) Mastercard

多謝閣下對 tiramisu 信用卡(「tiramisu 信用卡」)一直以來的支持。

你原有的 tiramisu 信用卡(包括附屬卡,如有)將由2025年6月30日起以相同的信用卡號碼、新的禮遇升級至全新的建行(亞洲) Mastercard(「**全新 Mastercard**」)。升級後的全新 Mastercard 將爲你提供一系列新的禮遇及服務,敬請期待!

### 全新 Mastercard 卡為你呈獻一系列禮遇,包括:

- 1. 新卡主卡及附屬卡繼續豁免年費
- 2. 全新簽賬優惠
- 3.「全年保險計劃 |
- 4. 積分獎賞計劃
- 5. 全年消費優惠

### 關於全新 Mastercard,請你留意:

- 1. 以 tiramisu 信用卡而言,全新 Mastercard 將在你現有信用卡到期前通過續期換卡方式發放給你。在換卡之前,你可以繼續享受來自全新 Mastercard 的一系列精彩優惠。我們誠摯地邀請你在收到全新 Mastercard 後立即啟動。
- 2. <u>由2025年6月起</u>,你的 tiramisu 信用卡 產品名稱和卡面將於系統更新時在網上銀行和手機銀行自動更新為全新 Mastercard。
- 3. 你的全新 Mastercard 信用卡號碼會與你原有的 tiramisu 信用卡相同。tiramisu 信用卡的賬戶資料包括賬戶結餘、 積分獎賞計劃及積分結餘、及八達通自動增值服務將會自動轉移至全新 Mastercard。原有之信用額、收費及費用 (如適用)、利率,條款及細則會維持不變。
- 4. 你現有之分期計劃服務(包括此函發出日後新設立之分期)(包括但不限於商戶免息分期付款計劃、「Chill 分期」簽賬分期計劃、信用額套現分期計劃、免息現金計劃、AIA 保費分期計劃)將會自動轉移至全新 Mastercard 並維持不變,請依時還款。
- 5. tiramisu 信用卡會員毋需登記即可享全新簽賬優惠
- 6. 為保障你的利益,請將已無效之信用卡剪成兩半並棄置(如適用)。
- 7. 禮遇受有關條款及細則約束。關於禮遇詳情,你可於2025年6月30日起瀏覽www.asia.ccb.com/hk/worldmc。

如有任何查詢,請向本行「智能客服」查詢。

掃描以下二維碼以瀏覽「常見問題」



### 中國建設銀行(亞洲)股份有限公司 謹啟

2025年5月

此乃電腦列印文件,故不需簽署。 本通知之中英文版本之間如有歧異,概以英文版本為準。

> years 商界展開懷 Caringcompany Avaded by The Hors Forg Card of Social Social

香港郵政總局信箱133號 G.P.O. BOX 133, HONG KONG www.asia.ccb.com



Dear Valued Cardmember,

## Notice of tiramisu Credit Card upgrade to New CCB (Asia) Mastercard

Thank you for your continuous support to tiramisu Credit Card ("tiramisu Credit Card").

We are pleased to inform you that your current tiramisu Credit Card (including Supplementary Card, if any) will be upgraded to a brand new CCB (Asia) Mastercard ("**New Mastercard**") from 30 June 2025 onwards with same card number and new features. Please stay tuned!

### The New Mastercard will provide you with a series of privileges, including:

- 1. Principal Card and Supplementary Card Annual fee waiver
- 2. New Spending Rewards
- 3. Annual Insurance Plan
- 4. Bonus Points Reward Programme
- 5. Year Round Offers

### Regarding the New Mastercard, please kindly note:

- 1. For tiramisu Credit Card, the New Mastercard will be issued to you by credit card replacement before your existing credit card expired. You can enjoy the series of fabulous privileges from the New Mastercard with your existing tiramisu Credit Card before card replacement. We sincerely invite you to activate your New Mastercard upon receiving.
- 2. Your tiramisu Credit Card's card name and card face will be updated to the New Mastercard on online banking and mobile banking automatically starting from June 2025 onwards upon system update schedule.
- 3. The credit card number of your New Mastercard will be the same as your tiramisu Credit Card. Your existing account information of the tiramisu Credit Card, including the account balance, Bonus Points Reward Programme and balance, and Octopus Automatic Add Value Service (AAVS), will be carried forward to the Mastercard automatically. Credit limit, fees and charges (if applicable), interest rates and terms and conditions will remain unchanged.
- 4. Please note that all active instalment plans (including new instalments set up after issuance date this letter) (including but not limited to Merchant Interest-free Installment Plan, "Chill" Spending Installment Programme, "Cash Out" Installment Programme, Interest-Free Advance Cash Out Programme and AIA Premium Installment Plan will not be affected and repayment is still required.
- 5. tiramisu Credit Card member will be entitled to the New Spending Rewards automatically and does not require registration.
- 6. To protect your interests, your invalid Credit Card should be destroyed by cutting into halves (if applicable).
- 7. Privileges are subject to terms and conditions. Regarding details of privileges, you can visit www.asia.ccb.com/hk/worldmc starting from 30 June. 2025.

If you have any enquiries, please contact our Online Customer Services for assistance.

Scan the following QR code for FAQs



## **China Construction Bank (Asia) Corporation Limited**

May 2025

This is a computer printout and no signature is required.

In case of any inconsistency between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

years 商界展開懷 Caring**company** Awarded by The Hong Karg Gazard of Social Social

香港郵政總局信箱133號 G.P.O. BOX 133, HONG KONG www.asia.ccb.com